
Verslag van de algemene ledenvergadering van de afdeling De Bilt, Bilthoven, Huis 

ter Heide e.o. van de K.M.T.P./Groei&Bloei op 7 maart 2023 

 

1. Opening door de voorzitter 

De voorzitter opent de vergadering en verwelkomt de 36 aanwezige leden. Van de bestuurs-

commissieleden hebben Mevrouw Bontan en de heer Van de Wiel zich afgemeld voor de 

vergadering.  

2. Verslag ALV 7 september 2021 

De voorzitter stelt het verslag ter discussie. Een redactionele opmerking wordt gemaakt door de heer 

L’Honoré Naber: onder punt 1, 3e alinea, 3e zin moet het woord door worden vervangen door 

zonder. Dit wordt gecorrigeerd. 

Daar er verder geen opmerkingen zijn wordt het verslag onder dank zegging aan de opsteller 

vastgesteld. 

3. Jaarverslag van de secretaris 

De voorzitter geeft het woord aan de secretaris voor een korte toelichting op het jaarverslag. De 

secretaris licht het verslag aan de hand van een power point presentatie toe. Een belangrijk punt in 

het verslag is de zorg, die het bestuur heeft over de bestaande open vacatures en toekomstige. In 

2024 zit de termijn van de huidige penningmeester/secretaris en ledenadministrateur erop en zullen 

voor deze posities nieuwe kandidaten gevonden moeten worden. Het verslag wordt onder 

dankzegging aan de secretaris goedgekeurd. 

4. Financieel jaarverslag van de penningmeester 

De penningmeester krijgt het woord en licht met een power point presentatie het verslag toe. Zowel 

het resultaat van 2022 als de begroting voor 2023 worden onder dit punt behandeld. Over 2022 

maakte de afdeling, ondanks dat er meer leden waren, een verlies van 678,43, dat verhaald is op het 

Eigen vermogen. Het legaat is aangesproken voor de aankoop van een tuinbank die dit jaar aan de 

jumelage tuin wordt geschonken als jubileum cadeau. Het totale verlies voor de afdeling kwam zo op 

€ 1.413,53. 

Ook de begroting doet rode cijfers zien. Voor 2023 wordt een tekort verwacht van € 410,00. Onze 

inkomsten stijgen niet of nauwelijks en er is ook niet meer geld te verwachten uit Zoetermeer. 

Daarbij stijgen de kosten voor de 9 ledenavonden en het papieren Infoblad elk jaar. Gezien het eigen 

vermogen stelt het bestuur voor om in 2023 op de oude voet door te gaan en zich daarna te 

bezinnen hoe het in 2024 en volgende jaren verder moet. 

Daarna volgde er een korte discussie over het Infoblad waarbij verschillende suggesties werden 

gedaan zoals het zoeken naar een goedkopere drukker door de heer L’Honoré Naber als allerlei 

ideeën over een al dan niet verdere digitalisering van het Infoblad. Het bestuur zal zich beraden en 

komt de volgende ALV met een voorstel.  

Vervolgens werd de begroting voor de viering van het 100 jarig bestaan gepresenteerd. De kosten 

zijn begroot op € 2.650,00, een eventuele subsidie niet meegerekend. De grootste kostenposten zijn 

de high tea voor de leden en de fototentoonstelling. Dekking van de kosten komen uit het restant 

van het legaat en het eigen vermogen. De ALV stemt in met de begroting zoals gepresenteerd. 



5. Verslag van de kascommissie 

Mevrouw Roelofsen doet namens de kascommissie verslag van de bevindingen. De boeken zijn 

gecontroleerd en in orde bevonden. De kascommissie adviseert de ALV de penningmeester en het 

bestuur décharge te verlenen voor het gevoerde financiële beleid.  

De voorzitter bedankt de kascommissie voor haar werk. 

6. Decharge penningmeester en bestuur 

Onder dankzegging voor het gevoerde financiële beleid wordt de penningmeester / het bestuur 

décharge verleend voor het gevoerde beleid. 

7. Benoeming lid kascommissie 

De voorzitter moest tot eigen schande bekennen dat vorig jaar mevrouw van Leeuwen onterecht in 

de kascommissie is benoemd. Zij is lid van de excursiecommissie en daarom officieel uitgesloten van 

deelname aan de kascommissie. Gelukkig heeft de heer Van de Wiel zich bereid verklaard om een 

eigen termijn in de kascommissie zitting te nemen nu hij de termijn van zijn overleden voorganger 

heeft volbracht. Een nieuw lid voor de kascommissie wordt gevonden in de heer van den Acker.  De 

voorzitter heet hem hartelijk welkom als nieuw lid van de kascommissie. 

8. Bestuur en Commissies 

Dit jaar hebben we geen aftredende bestuursleden. Echter de secretaris spoort in haar verslag al 

iedereen aan om rond te kijken naar nieuwe bestuursleden. Niet alleen voor de nu vacante plekken 

maar vooral ook voor de aftredende penningmeester en secretaris. De voorzitter sluit zich hierbij aan 

en vraag een ieder om mee te denken om de genoemde functies op te vullen. 

9. Rondvraag en sluiting van de vergadering 

Mevrouw Mevrouw Swane – d’Aulnis de Bourouill bedankt het bestuur voor al het verzette werk. 

Ook roept ze de vergadering op om serieus te zoeken naar nieuwe bestuursleden en het niet alleen 

een zaak van het bestuur te laten zijn.  

Mevrouw Voorn stelde een vraag naar het aanbrengen van nieuwe adverteerders voor het Infoblad 

en de secretaris beantwoordt deze vraag met de mededeling dat zij een lijst heeft met kosten etc. Zij 

zal dit overzicht aan de leden toesturen zodat zij actief op zoek kunnen gaan naar nieuwe 

adverteerders. 

Mevrouw Roelofsen informeert of de voorzitter het verhaal in het kader 100 jaar G&B zou kunnen 

opschrijven zodat je het nog eens na kunt lezen. De voorzitter heeft een en ander niet op schrift en 

heeft op dit moment geen tijd om aan het verzoek te voldoen.  

De secretaris vraagt aandacht voor mail berichten. Als u altijd digitale post ontvangt en opeens niet 

meer dan is het goed even contact op te nemen met de secretaris. Op dit moment is de digitale 

omgeving van G&B in beweging en dan wil er wel eens iets fout gaan. Als u niets meldt kan het niet 

hersteld worden.  

Op de plantjesmarkt zullen zaden geruild kunnen worden. Je kunt nu zaad inleveren in Maartensdijk 

of bij Joke. Er volgt nog een bericht via de digitale nieuwbrief.  

Precies om 20.00 uur sluit de voorzitter de vergadering onder dankzegging aan de aanwezigen voor 

hun komst.   Inclusief het bestuur waren 36 leden aanwezig op deze ALV. 


